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Ondřej Liška, ministr školství ze Strany zelených, poté, co rektoři vysokých škol tvrdě zkritizovali koncepční dokument
ministerstva školství, takzvanou Bílou knihu, kterou počátkem roku schválila vláda a která počítala mimo jiné i s vyšším
vlivem byznysmenů na řízení vysokých škol. HN, 6. 3. 2009 I reformní étos Topolánkovy vlády je minulostí. Splnil svůj
účel, rozpoutal diskusi a teď se až do příštích voleb bude všechno jen připravovat.

»Je to výsměch, a jestli to Nejvyšší soud přijímá, tak je mimo spravedlnost a mimo zákon.« Miloslav kardinál Vlk,
arcibiskup pražský, k verdiktu Nejvyššího soudu, který odmítl dovolání katolické církve ve sporu se státem o vlastnictví
pražské katedrály sv. Víta. ČRo, 5. 3. 2009 Je na čase připomenout, že ve Starém ani Novém zákoně, kde je chrám
považován za dům boží, není o nejvyšší soudní instanci v Brně ani slovo.

»To jste mě rozesmál. Zajímavá myšlenka. Ale nejde to, když nemáme dost peněz ani na investice.« Petr Žaluda,
generální ředitel Českých drah, na dotaz, zda ČD neuvažují o zlevňování služeb kvůli levnějším cenám energií, když
kvůli dražšímu palivu by se nezdráhaly zdražovat. MF Dnes, 7. 3. 2009 Stupňování pokroku na drahách je neúprosné:
drahé, dražší, nejdražší.

»Za všechny elektronické komunikační služby budu uvnitř pošty i na veřejnosti bojovat a rvát se jako eskymácký pes.«
Petr Sedláček, šéf České pošty, o chystaných nových službách. HN, 9. 3. 2009 Podle encyklopedií je eskymácký pes
obdařen nesmírnou vytrvalostí. Ale pozor: vyžaduje mnoho pohybu a práci. A k udržení kvality srsti potřebuje pravidelné
kartáčování.

»Poptávka je od ledna o dost nižší. Lidé asi vůbec nic nenakupují.« Marcela Smazalová, majitelka prodejen second
hand v Holýšově a v Horšovském Týně, o tom, jak krize dopadla i na byznys s obnošeným šatstvem. Finanční noviny,
6. 3. 2009 Díky krizi tak v létě zřejmě vzroste zájem o nudapláže.

»I my máme mezi sebou své Moravy, i u nás existují pečlivě vedené složky s dokumenty.« Věra Jakubková, poslankyně
za Stranu zelených, v projevu před svým vyloučení ze strany, o údajném hromadění kompromitujících materiálů, za něž
loni ODS potrestala poslance Jana Moravu. Právo, 9. 3. 2009 Dříve se to říkalo o Rakousku, dnes však platí: kdyby
nebyl Morava, museli bychom si ho vymyslet.

»Asi nemá smysl dávat inzerci do novin, kde nás urážejí.« Jiří Paroubek, předseda ČSSD, na adresu deníku Právo,
které se předtím ohradilo proti údajným náznakům lidí z Paroubkova okolí, že v případě psaní proti zájmům ČSSD by
mohl ustat proud inzerce od polostátních firem. ČRo, 5. 3. 2009 Jen aby Paroubek nakonec nemusel s lepidlem a letáky
do ulic.

» Po prvních zkušenostech musím říci, že to žádná oddechovka není.« Josef Kalbáč, bývalý senátor za KDU-ČSL
a nositel rozhodného hlasu při loňském znovuzvolení Václava Klause prezidentem, o své nové práci prezidentova
poradce. Strakonický deník, 7. 3. 2009 Tak svět odplácí. Na druhou stranu, kdyby Kalbáč volil Jana Švejnara, možná
by teď musel vysedávat v tropech na nějaké naší ambasádě.

»Když dostanete letadlo na takový trh, je to jako hodit maso žralokům.« Dagmar Grossmannová, manažerka soukromé
letecké společnosti Grossmann Jet Service, o tom, jaký zájem vyvolala mezi českými byznysmeny, když si její firma
zaregistrovala u českých úřadů první tryskáč. LN, 9. 3. 2009 Chňapli však kupodivu i miliardáři-vegetariáni.


